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Vragen voor het vragenhalfuur raad 28 november 2017 
 
 
 

 
Voorzitter, 
 
Op diverse plaatsten in Heerhugowaard zijn voetpaden aangelegd van 
een geel soort zand. Bijvoorbeeld in het Luipaardpark en langs de 

Diamant. Dit bevreemdt ons zeer. We hebben toch al jaren als uitgangspunt dat de openbare 
buitenruimte toegankelijk moet zijn voor iedereen? Toch is het lastig, en bij nat weer zelfs 
onmogelijk, om met een rolstoel of rollator door dit zand heen te komen. Hoe kan het dat dit bij 
het ontwerp niet is meegenomen? En is het college bereid deze fout zo snel mogelijk te 
herstellen en de voetpaden weer voor iedereen toegankelijk te maken? 
 
Tot zo ver, 
 
Annette Valent 
Raadslid Senioren Heerhugowaard 
 
 
 
 

 
 Voorzitter, 
 
Vele weken geleden hebben wij als fractie Burgerbelang via de griffie de vraag 
gesteld wat als eerste komt een raadsbesluit (zoals rb20160103) of een 
algemene maatregel van bestuur. Anders dan een telefonische uitleg hebben 

wij op heden nog geen formeel antwoord ontvangen, dit is op zich al stuitend 
 
Onze vraag stelling was ingegeven door het eenzijdige besluit van de wethouder om de locatie 
Stationsweg 1 voor jongeren en jong startende werkenden in te richten. Ambtenaren en de 
wethouder hebben door de omwonenden en betrokkenen meerdere keren vernomen dat dit 
eenzijdige initiatief NIET gedragen wordt door de omwonenden. We zien en erkennen de 
noodzaak en nut voor jongeren woningen, echter we zijn er altijd vanuit gegaan dat in het kader 
van raadsbesluit 20160103 de wethouder altijd nog via de raad zou komen en we dan in een 
open discussie de pro's en con's van deze locatie zouden kunnen bediscussiëren. 
 
Recente publicaties en reactie daarover hebben ons zeker niet gerust gesteld over een goede 
afloop van de Stationsweg 1 ontwikkelingen. 
Wij hebben daarom de volgende vragen; 
1. Wil de wethouder uitleggen waarom hij in dit specifieke geval de algemene maatregel van 
bestuur toepast? 
2. Is dit een trent voor de toekomst om omwonenden te laten meepraten en dan daarna buiten 
spel te zetten? 
3. Wat kunnen de omwonenden van Stationsweg 1 nu nog tegen dit voorgenomen besluit doen? 
4.Wat is de waarde van RB20160103? 
 
Tot zo ver, 
 
Ad Jongenelen  
Raadslid Burgerbelang 
 
 


